

To: EGX

Dear Sir,

Subject: Summary of the resolutions of the Board of Directors of the company held on Saturday, 28/6/2025.

Please kindly take note of the summary of the resolutions of the Board of Directors of the company held on Saturday, 28/6/2025, where the Board approved the following :-

1-First :The board approved the estimated budget for the period from 1/7/2025 to 31/12/2025, which aims to: -

- Achieving a number of handled containers: 514,133 TEUs distributed as follows: 494,273 foreign trade containers. 19,860 transit containers.
- Achieving current activity revenues of: 4,379,026,000 Egyptian pounds (only four billion three hundred and seventy-nine million and twenty-six thousand Egyptian pounds) and a net general profit of: 3,992,047,910 Egyptian pounds (only three billion nine hundred and ninety-two million and forty-seven thousand and nine hundred and ten Egyptian pounds).

Second: Approval of the investment projects plan to raise the efficiency and develop the performance of the company's operational and engineering sectors during the fiscal year, with a value of 667,884,000 Egyptian pounds (only six hundred and sixty-seven million and eight hundred and eighty-four thousand Egyptian pounds).

2-The Board of Directors has approved the implementation of the second voluntary early retirement program for company employees, in accordance with the regulatory memorandum and the outlined principles and controls, as follows:

السادة/ البورصة المصرية

٨ شارع طلعت حرب - الإسكندرية

تحية طيبة و بعد ...

الموضوع : ملخص قرارات مجلس إدارة الشركة المنعقد يوم السبت الموافق ٢٠٢٥/٦/٢٨ .

يرجى التقضل بالاحاطة بملخص قرارات مجلس إدارة الشركة بجلسته المنعقدة يوم السبت الموافق ٢٠٢٥/٦/٢٨ حيث وافق المجلس على الآتى :-

- ١- أولا :أعتمد المجلس الموازنه التقديرية عن الفتره من ٢٠٢٥/٧/١ الى ٢٠٢٥/١٢/٣١ التى تهدف الى :-
- تحقيق عدد حاويات متداوله : ٥١٤,١٣٣ حاويه مكافئه موزعه كالتالى :-

* ٤٩٤,٢٧٣ حاويه تجاره خارجيه

* ١٩,٨٦٠ حاويه ترانزيت .

- تحقيق ايرادا للنشاط الجارى قدره ٤,٣٧٩,٠٢٦,٠٠٠ جنيه مصرى (فقط اربعة مليارات وثلاثمائة وتسعه وسبعون مليوناً وستة وعشرون الف جنيه مصرى لا غير) وصافى الربح العام قدره : ٣,٩٩٢,٠٤٧,٩١٠ جنيه مصرى (فقط ثلاثة مليارات وتسعمائة واثنان وتسعون مليوناً وسبعه واربعون الفا وتسعمائة وعشره جنيه مصرى لا غير)

ثانيا: الموافقه على خطه المشروعات الاستثمارية لرفع كفاءه وتطوير اداء القطاعات التشغيليه والهندسيه بالشركه خلال العام المالى بقيمه ٦٦٧,٨٨٤,٠٠٠ جنيه مصرى (فقط ستمائة وسبعه وستون مليوناً وثمانمائة واربعه وثمانون الف جنيه مصرى لا غير)

٢-وافق مجلس الاداره على تنفيذ مشروع البرنامج الثانى للتقاعد المبكر (الاختيارى) للعاملين بالشركه وذلك وفقا لما جاء بالمذكره المعروضه وكذلك للأسس والضوابط المبينه بها وذلك على النحو التالى :-

- اعتماد (٣٨٩) موظفا كإجمالى عدد المقبولين بالبرنامج

تليفون : ٤٨٠,٦٣٣ - ٤٨٠,٦٣٤ - ٤٨٠,٤١١١ - ٤٨٧٥,٠٨٥

محطة الإسكندرية : فاكس : ٤٨٦٢١٢٤ - ٤٨١٦٦٣٥

العنوان : رصيف ٢٣ داخل الدائرة الجمركية - ميناء الإسكندرية

تليفون : ٤٤٠١١١٥ - ٤٤٦٠١٢٢ - ٤٤٦٠١٤٥ - ٤٤٦٠١١١

محطة الدخيلة : فاكس : ٤٤٦٠٠١٣

العنوان : رصيف ٩٦ - ميناء الدخيلة

Website : www.alexcont.com - E-mail : alexcont@alexcont.com

- Approval of (389) employees as the total number accepted into the program.
- Approval of the disbursement of the early retirement bonus for accepted employees, with a total amount of EGP 521,023,292 (only Five Hundred Twenty-One Million, Twenty-Three Thousand, Two Hundred Ninety-Two Egyptian Pounds), in addition to the legal end-of-service bonus, with a total amount of EGP 45,833,832 (Only Forty-Five Million, Eight Hundred Thirty-Three Thousand, Eight Hundred Thirty-Two Egyptian Pounds).
- The entitlement value for each employee shall be calculated based on the May 2025 salary, in accordance with the controls and criteria specified in the memorandum.
- The service termination date shall be June 30, 2025, which shall be considered an official working day for employees accepted into the program, with the completion of all necessary financial and administrative procedures.
- The period shall be calculated from the date of eligibility for the early retirement plan until the last actual working day, as an actual service period provided that it doesn't extend beyond July 15 the entitlements for the month of July shall be paid as part of the annual entitlements for employees who have left the service .

وعشرون مليوناً وثلاثة وعشرون ألفاً ومائتان واثنان وتسعون جنيهاً مصرياً (لا غير) بالإضافة الى مكافأته نهاية خدمته القانونية بإجمالي مبلغ (٤٥,٨٣٣,٨٣٢) جنيه فقط خمسة واربعون مليوناً وثمانمائة ثلاثة وثلاثون ألف وثمانمائة واثنان وثلاثون جنيه مصري (لا غير)

• احتساب القيم التفصيلية المستحقة لكل موظف على اساس راتب شهر مايو ٢٠٢٥ ووفقا للضوابط والمحددات المبينة بالمدكره .

• اعتبار يوم ٣٠ يونيو ٢٠٢٥ تاريخاً لإنهاء خدمته وأخر يوم عمل رسمي للمقبولين ضمن البرنامج مع إستكمال الإجراءات المالية والإدارية اللازمة تبعاً لذلك .

• احتساب المدة من تاريخ إستحقاق خطه التقاعد المبكر وحتى اخر يوم عمل فعلي كمدته عمل فعلي على ألا يتجاوز ١٥ يوليو ٢٠٢٥ مع صرف مستحقات شهر يوليو ٢٠٢٥ ضمن المستحقات السنوية لتاركي الخدمة .

مرفق طيه

إقرار بأن ملخص المحضر يتضمن كافة المعلومات الجوهرية .

Attached:

An acknowledgment that the summary of the minutes includes all material information.

Yours Faithfully,

محاسب / احمد محمد حموده
Acct./ Ahmed Mohamed Hamouda

رئيس القطاع المالي
Chief Financial Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

محاسب / سلمى محمد سعد زغلول
Acct./ Salma Mohamed Saad Zaghlol

مدير علاقات المستثمرين
Investors Relations Manager

تليفون : ٤٨٠٠٦٣٣ - ٤٨٠٠٦٣٤ - ٤٨٠٤١١١ - ٤٨٧٥٠٨٥

محطة الاسكندرية : فاكس : ٤٨٦٢١٢٤ - ٤٨١٦٦٣٥

العنوان : رصيف ٢٣ داخل الدائرة الجمركية - ميناء الإسكندرية

تليفون : ٤٤٥١١١٥ - ٤٤٦٠١٢٢ - ٤٤٦٠١٤٥ - ٤٤٦٠١١١

محطة الدخيلة : فاكس : ٤٤٦٠٠١٣

العنوان : رصيف ٩٦ - ميناء الدخيلة

Website : www.alexcont.com - E-mail : alexcont@alexcont.com

Avowal

I avow /the Legal Representative of Alexandria Container and Cargo Handling Company Admiral/Alaa Mohamed Ibrahim Ahmed (The Chief Executive Officer of Alexandria Container and Cargo Handling Company) that the Summary of Resolutions of the Board of Directors meeting for the financial year 2024/2025 held on Saturday 28/6/2025 include all important information that should be disclosed according to the provisions of capital market law and its executive regulations ,rules and decisions issued in implementation thereof .

Legal Representative



Admiral/Alaa Mohamed Ibrahim Ahmed

Chief Executive Officer



إقرار

أقر أنا / الممثل القانوني لشركة الإسكندرية لتداول الحاويات والبضائع السيد اللواء بحرى / علاء محمد إبراهيم أحمد (العضو المنتدب التنفيذي لشركة الإسكندرية لتداول الحاويات والبضائع) بأن ملخص قرارات محضر إجتماع مجلس الإدارة للعام المالى ٢٠٢٥/٢٠٢٤ المنعقد يوم السبت الموافق ٢٠٢٥/٦/٢٨ يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التى يجب الافصاح عنها وفقا لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذا لهم .

الممثل القانوني



لواء بحرى / علاء محمد إبراهيم أحمد

العضو المنتدب التنفيذي